
Z Á P I S 
ze zasedání Zastupitelstva obce Kocbeře 
konaného dne 13.2. 2007 v 18.00 hodin. 

 
 

Přítomni:Svatošová,Tlapáková,Makeš,Hejzlar,Štěpař,Rezková 
Omluven: Hroneš 
 
Občané: dle prezenční listiny 
 
 Zasedání zastupitelstva bylo zahájeno starostkou obce paní Evou Rezkovou, která 
oznámila, že zasedání bylo řádně svoláno a vyvěšeno na úřední desce. Dále oznámila, že zápis 
z minulého zasedání zastupitelstva obce je považován za schválený, jelikož k němu nebylo 
připomínek. 
      
Ověřovateli byli navrženi: Jiří Štěpař,Milan Makeš    
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Ověřovatelé byli 6-ti hlasy schváleni. 
 
Zapisovatelem byla určena: Edita Schejbalová 
 
 
PROGRAM ZASEDÁNÍ: 

1. Zahájení a kontrola usnesení 
2. Poděkování bývalým členkám SPOZ 
3. Stanovení ceny vodného od 1.4.2007 
4. Žádost o vykonání obecně prospěšných prací p.Michal Novák 350 hodin 
5. TJ Jiskra Kocbeře-žádost o dotaci 
6. OSA-licenční smlouva 
7. Žádosti o prominutí poplatku za komunální odpad 
8. Rozpočet SOP 
9. MAS-členství 
10. ANTEE-rozšíření www stránek Obce Kocbeře 
11. Informace o dopravním značení Kocbeře-Nová Ves 
12. Diakonie Broumov-humanitární sbírka 
13. Diskuse 

Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Program byl 6-ti hlasy schválen. 
 
1). Zahájení a kontrola usnesení 
K Usnesení ze dne 24.01.2007 nebylo podáno žádných připomínek,tudíž se považuje za 
schválené. 
 
2). Poděkování bývalým členkám SPOZ 
p.starostka Eva Rezková poděkovala přítomným bývalým členkám SPOZ p.Alici Čudové a 
p.Janě Havelkové,p.Božena Drápalíková a p.Alena Pešková se omluvily z důvodu nemoci,za 
dosavadní práci ve SPOZ a předala jim malý dárek v podobě kytičky. 
 
 
 



3). Stanovení ceny vodného od 1.4.2007 
p.starostka seznámila přítomné s příjmy a výdaji na kapitole vodního hospodářství s tím , 
že je nutné povýšit od 1.4.2007 cenu za 1m3 odebrané vody z důvodu vyšších nákladů než 
příjmu. Dle kalkulací skutečnost 2006 a předpoklad 2007 byla cena za 1m3 stanovena na 
19,60 Kč. Návrh ceny vodného za 1m3 s platností od 1.4.2007 je 20,-Kč.Seznámení 
odběratelů bude formou letáků. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Cena vodného ve výši 20,-Kč/m3 byla 6-ti hlasy schválena. 
 
4). Žádost o vykonání obecně prospěšných prací p.Michal Novák 350 hodin 
Dále byla projednána žádost pana Michala Nováka,bytem Kocbeře 118 (úředně Nové 
Kocbeře 53) o vykonání veřejně prospěšných prací ve výši 350 hodin.Zastupitelstvo zatím 
neshledalo potřebnost těchto prací. Obec má zaměstnance-údržbář obce.Návrh byl hlasovat o 
zamítnutí žádosti. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Zamítnutí žádosti o výkon VPP bylo 6-ti hlasy schváleno. 
 
5). TJ Jiskra Kocbeře-žádost o dotaci 
p.starostka seznámila přítomné s hospodařením (příjmy a výdaje) TJ Jiskra Kocbeře a 
s využitím dotace od Obce Kocbeře ve výši 25.000,-Kč v roce 2006,dle předané dokumentace 
předané panem Štěpařem. Dále přednesla jejich Žádost o dotaci na rok 2007 ve výši 25.000,-
Kč,o které dala hlasovat. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Dotace pro TJ Jiskra Kocbeře ve výši 25.000,-Kč byla 6-ti hlasy schválena. 
 
6). OSA-licenční smlouva 
Ke schválení byly předložena obnovená smlouva na produkci hudebních děl-OSA,Hradec 
Králové. Poplatek na rok 2007 činí 2.306,-Kč. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Smlouva s OSA na rok 2007 byla 6-ti hlasy schválena. 
 
7). Žádosti o prominutí poplatku za komunální odpad 
Žádost o prominutí poplatku za komunální odpad na rok 2007 byla předložena od: 
p.Lenka Fejglová,s dcerou Natálii,Kocbeře 53- důvod nezdržují se v obci 
p.Kateřina Svědirohová,s dcerou Natálií,Kocbeře 174-důvod bydlí v Bílé Třemešné 
Pokud další občané předloží své žádosti z důvodu prokazatelně jiného bydliště do 28.2.2007, 
tj. do splatnosti poplatku na 1.pololetí,bude jim poplatek na rok 2007 prominut. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Prominutí poplatků za kom.odpad na rok 2007 bylo 6-ti hlasy schváleno. 
 
8). Rozpočet SOP 
Rozpočet DOS „Společenství obcí Podkrkonoší“ na rok 2007 byl řádně vyvěšen.Rozpočet je 
vyrovnaný v částce 225.770,-Kč.Námitky nebyly podány,proto bylo přistoupeno k jeho 
schválení. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Rozpočet DSO „Společn.obcí Podkrkonoší“ na rok 2007 byl 6-ti hlasy schválen. 
 
 
 
 



 
9). MAS-členství 
p.starostka přítomné seznámila s činností Místní akční skupiny„Království Jestřebí Hory“, 
která se zabývá pomocí při získávání dotací společenstvím obcí,podnikatelům,školám obcím, 
atd.V případě zájmu o partnerství činí finanční příspěvek 500-1000,-Kč za rok.Po té bylo 
přistoupeno k hlasování pro souhlas s podepsáním smlouvy o členství v MAS „Království  
Jestřebí Hory“. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Členství v MAS „Království Jestřebí Hory“ bylo 6-ti hlasy schváleno. 
 
10). ANTEE-rozšíření www stránek Obce Kocbeře 
Jelikož obec platí firmě ANTEE Praha za doménu www stránek pouze za základní verzi a 
z důvodu zveřejnění úřední desky a elektronické podatelny je nutno tuto základní verzi 
rozšířit,firma požaduje zvýšení měsíčního poplatku na 500,-Kč a zaplacení jednorázového 
poplatku ve výši 3000,-Kč.Kapacita www stránek pak bude neomezená.Platnost rozšíření 
stránek bude od 1.7.2007.P.starostka dala hlasovat o souhlasu s rozšířením www stránek Obce 
Kocbeře za výše uvedených podmínek.  
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Rozšíření www stránek Obce Kocbeře bylo 6-ti hlasy schváleno. 
 
11). Informace o dopravním značení Kocbeře-Nová Ves 
p.starostka Eva Rezková podala informaci o průběhu řešení dopravního značení Kocbeře-
Nová Ves.Na žádost o toto značení Městský úřad Dvůr Králové nad Labem,odbor dopravy 
odpověděl,že naše žádost byla postoupena Policii ČR Trutnov a v případě jejich kladného 
vyjádření bude záležitost dořešena Městským úřadem Dvůr Králové. 
 
12). Diakonie Broumov-humanitární sbírka 
Diakonie Broumov požádala Obec Kocbeře o zorganizování sbírky humanitárního materiálu. 
Jednalo by se o oblečení,lůžkoviny,ručníky,nádobí,přikrývky,deky apod.P.starostka navrhla 
uspořádání sbírky ve dnech 2.3.2007 15-17 hod. a 3.3.2007 10-12 hod. a 14-16 hod. 
v prostorách sportovně kulturního zařízení TJ Jiskra Kocbeře. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Zorganizování humanitární sbírky pro Diakonii Broumov bylo 6-ti hlasy schváleno. 
 
13). Diskuse 
-dotaz pana Jiřího Štěpaře ml. na poskytnutí dotací pro obce postižených vichřicí.Obec 
Kocbeře nebyla zasažena,proto o dotaci nežádala. 
-kabel VO vedoucí podél cesty k Valachovým zasahuje do větvoví stromů kolem 
rostoucích.Prořezání zajistí p.starostka prostřednictvím VČE. 
-dotaz pana Procházky-Nová Ves prostřednictvím zastupitele p.Hejzlara na zbudování 
štěrkové cesty k jeho chatě ve vlastní režii,od obce by byl požadavek dodání štěrku.Pro rok 
2007 nejsou v rozpočtu na toto finanční prostředky 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Na závěr starostka p.Rezková poděkovala všem členům zastupitelstva za 
pozornost,občanům,kteří přišli za účast a popřála všem hezký zbytek večera. 
 
 
Termín příštího zasedání byl určen na 27.03.2007 v 18.00 hodin. 
Zasedání bylo ukončeno ve 19.15 hodin. 
 
 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé: 
 
 
 
…………………………..                                                         ……………………………….   
         Jiří Štěpař                                                                                      Milan Makeš 
 
 
 

…………………………………………. 
Eva Rezková,starosta 

 
 

…………………………………………… 
Jana Svatošová,místostarosta 

 
 
 
 
 
Zapsala:Edita Schejbalová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
U S N E S E N Í 

ze zasedání Zastupitelstva obce Kocbeře 
konaného dne 13.02. 2007 v 18.00 hodin. 

 
 
 
 
Zastupitelstvo obce po projednání: 
 
 
schvaluje: 

1. Cenu vodného s platností od 1.4.2007 na 20,-Kč/m3. 
2. Zamítnutí žádosti o výkon VPP p.Michala Nováka,Kocbeře 118. 
3. Poskytnutí dotace na rok 2007 ve výši 25.000,-Kč pro TJ Jiskra Kocbeře. 
4. Podepsání smlouvy s OSA Hradec Králové na produkci hudebních děl. 
5. Prominutí poplatků za kom.odpad na rok 2007-Natálie a Lenka Fejglovi 

                                                                                            -Natálie a Kateřina Svědirohovi 
            Dále těm,kdo předloží žádost o prominutí poplatku z důvodu prokazatelně jiného   
            bydliště. 

6. Rozpočet DSO Společenství obcí Podkrkonoší na rok 2007 ve výši 225.770,-Kč. 
7. Členství v MAS „Království Jestřebí Hory“. 
8. Rozšíření www.stránek firmou ANTEE s platností od 1.7.2007. 
9. Zorganizování sbírky humanitárního materiálu pro Diakonii Broumov ve dnech 

2.-3.3.2007. 
 
zamítá: 
      1.   Žádost o výkon VPP p.Michala Nováka,Kocbeře 118. 
 
bere na vědomí: 
      1.   Informaci o dopravním značení Kocbeře – Nová Ves – postoupeno Policii ČR  
            Trutnov k dořešení. 
 
 
 
Ověřovatelé: 
 
 
…………………………..                                                         ……………………………….   
        Jiří Štěpař                                                                              Milan Makeš 
 
 

…………………………………………. 
Eva Rezková,starosta 

 
 

…………………………………………… 
Jana Svatošová,místostarosta 

 
Zapsala:Edita Schejbalová 


